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PSM-IV-ExM renuncia als privilegis dels seus regidors a Cort
 

  

El grup municipal de PSM-IniciativaVerds-Entesa lamenta que no s’hagi fet efectiu l’acord al que va arribar la Junta de
Portaveus sobre la renúncia a certs privilegis per part dels regidor de l’Ajuntament de Palma. Antoni Verger, Marisol
Fernández i Antoni Noguera han rebut avui la targeta de l’IME que els acredita com a titulars d’un abonament anual, un
avantatge al qual ja van renunciar els regidors ecosocialistes durant la primera reunió de la Junta de Portaveus celebrada el
mes de juny.

En aquell moment, i davant la fermesa dels regidors del PSM-IV-ExM de fer efectiva la renúncia a aquests privilegis, el
mateix primer tinent de batle, Álvaro Gijón va assegurar que la renúncia s’aplicaria a tots els grups municipals. Avui però
s’ha constatat que l’acord al que es va arribar no s’ha fet efectiu.

El portaveu del grup municipal, Antoni Verger confia que es tracti d’una equivocació. “Entenem que la recepció avui de
l’abonament de l’IME és una errada que ja hem demanat que s’esmeni. En tot cas, volem deixar clar que els regidors de
l’Ajuntament de Palma, i sobretot en situacions de crisi econòmica com l’actual, han de ser més responsables que mai”.

A més, de l’abonament anual de l’IME, la targeta ciutadana que els hi dóna accés gratuït als transports públics de l’EMT i la
targeta del SMAP que permet l’aparcament gratuït a tots els aparcaments gestionats per la Societat Municipal
d’Aparcaments de Palma (SMAP), els regidors sobiranistes i ecosocialistes refusen també beneficiar-se d’una assegurança
privada de salut.

Els regidors asseguren que es tracta d’un gest necessari per recuperar la credibilitat política: les institucions, en cap cas han
de beneficiar-se de qualsevol tipus de privilegi derivat de la seva responsabilitat pública. “Tots els detalls són importants, i
consideram que les famílies o les persones amb més dificultats econòmiques són les que han de poder gaudir, per exemple, de
facilitats per obtenir un abonament de l’IME”.
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PSM-IV-ExM proposa la dació en els pagaments de les
hipoteques que s’executin
 

La  coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa defensa una justa regulació de la  llei hipotecària i per tant el canvi en la regulació
que inclogui la  dació en el pagament en els casos que es produeixi l’execució de la  hipoteca per part de l’entitat bancària.
El regidor Antoni Noguera  presenta una moció que defensa els interessos dels ciutadans més  desafavorits per tal d’evitar
que hagin de veure’s obligats a seguir  pagant el deute de la hipoteca un cop el banc els hi retira el dret a  l’habitatge.

“És  necessari afrontar solucions pràctiques per a les famílies amb més  dificultats evitant el desnonament o aprovant
moratòries per  paralitzar-lo”. La coalició és partidària, a més, d’aprovar amb caràcter  urgent les mesures que siguin
necessàries perquè les famílies ja  desnonades puguin accedir en règim de lloguer social al miler de pisos  buits que les
entitats financeres acumulen.

En  el mateix sentit, el grup municipal del PSM-IniciativaVerds-Entesa  defensarà la necessitat d’establir un protocol per
combatre l’exclusió  social i les situacions d’extrema urgència econòmica en el proper  plenari que se celebrarà aquest mes
de juliol.

D’aquesta  manera la coalició soberanista i ecosocialista es fa ressò de les  demandes de la Plataforma d’Afectats per la
Hipoteca així com altres  organitzacions socials, i se suma a la seixantena de municipis que s’han  mostrat a favor de
modificar la regulació hipotecària per tal  d’agreujar una problemàtica cada cop més estesa. Palma es convertiria,  en
aprovar-se aquesta moció, en la segona ciutat més important, després  de Barcelona, en sol·licitar un canvi de la llei
hipotecària.

A continuació podeu consultar el text definitiu de la moció que es debatrà durant el proper plenari municipal, previst per al
dia 28 de juliol.
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PSM-IV-ExM reclama mesures urgents per aturar la degradació
del barri de Sa Gerreria de Palma
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa insisteix en la necessitat que l’administració actuï sobre la problemàtica del renou
que es genera al barri de Sa Gerreria de Palma. En aquest sentit, el grup municipal ha registrat avui una moció que es debatrà
en el proper plenari, previst per al dia 28 de juliol, per tal d’aplicar mesures de caràcter urgent i d’altres a mig termini que
permetin la convivència entre els veïnats del barri, els bars i els consumidors de l’oci nocturn.

La regidora Marisol Fernández ha comparegut aquest migdia en roda de premsa junt amb Antoni Verger i Antoni Noguera
per explicar els detalls de la proposta d’acord municipal que passa, principalment, per l’immediata suspensió de noves
llicències i iniciar la tramitació per tal de modificar l’ordenança de regulació de l’activitat de l’ús d’establiments públics que
permeti, a mig termini, incrementar les exigències per a l’obtenció de les llicències de bar.

“El procés de recuperació del barri, després de molts d’anys de runa i brutor, s’està veient interromput per aquest fenomen
de la Ruta Martiana. De fet, s’està convertint ja en un botellot. Això provoca una degradació mediambiental molt greu, i
sobretot va en contra del dret fonamental al descans dels veïns”.

Com a mesura també urgent i per garantir el dret al descans dels veïnats, la coalició considera necessari que es compleixi de
forma immediata l’ordenança reguladora de l’ús cívic dels espais públics per tal d’evitar les concentracions de gent que
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impedeixen i/o deterioren la tranquil·litat de l’entorn i la normal circulació.

La regidora ecosocialista ha explicat, a més, que el teixit comercial de la zona està totalment condicionat a aquesta situació ja
que els elevats preus dels locals tan sols permeten que negocis rendibles ràpidament com són els bars s’hi puguin instal·lar.

Així mateix, el grup municipal proposa la limitació de l’horari d’obertura a través de la declaració de zona acústicament
contaminada, fet que obligaria als locals a funcionar de 8 a 24 hores.

A continuació podeu consultar el text definitiu de la moció.
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Reduir a una biennal els premis Ciutat de Palma de Còmic és una
mostra més de la manca de projecte cultural del PP
 

La coalició PSM-IV-ExM afirma que limitar a un format biennal els premis ciutat de Palma de Còmic és una mostra més de
la falta de projecte cultural per Palma de l’actual equip de govern de Cort. El regidor Antoni Noguera considera que “rompre
el consens que s’havia creat amb professionals i el sector del còmic amb l’excusa de l’austeritat és un fet molt greu. La
quantia de 12.000 euros que es destinaven a aquests premis anualment és ínfima si la comparam amb la promoció, el suport i
el reconeixement a aquest sector amb un prestigi estatal d’èxit i emergent”.

Noguera ha afegit que “Gilet no ha acabat d’entendre que la indústria cultural és clau en aquest context de crisi econòmica.
Hem d’apostar fortament per el sector cultural i el sector audiovisual a Palma com a font de recuperació econòmica: la
indústria cultural i audiovisual juntament amb l’economia verda són les alternatives al model econòmic que ens ha duit a la
crisi”.

La coalició lamenta que Gilet es mostri més preocupat en desfer tots els consensos creats a l’anterior legislatura que en
explicar a la ciutadania les seves prioritats i el projecte cultural. La coalició ecosocialista demana a la Regidoria de Cultura en
quins projectes i prioritats es gastaran els doblers que s’estan llevant a altres programes (programació d’estiu, Premis Ciutat
de Palma, Dinamitzadors lingüístics).

“El mèrit de la legislatura passada va ser fer més amb menys, com les famílies que pateixen la crisi. És una qüestió de tenir
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un projecte i prioritats, inexistents actualment” ha conclòs Noguera.
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PSM-IV-ExM lamenta que el PP vulgui desprestigiar els Premis
Ciutat de Palma recuperant la polèmica sobre la llengua
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa lamenta que el nou equip de govern municipal de Palma, en mans del PP, vulgui
desprestigiar els Premis Ciutat de Palma tot recuperant la polèmica sobre la llengua; i també critica la supressió del festival
Sona9.cat, de música en català.

Els nacionalistes i ecosocialistes recorden que els Premis Ciutat de Palma tenen una llarga tradició en català (des del 1955
fins el 2004), i compten amb un gran palmarès, amb premiats de moltíssim prestigi: Jaume Vidal Alcover, Baltasar Porcel,
Guillem Frontera, Josep Maria Llompart... L’any 2004, el PP va introduir la polèmica acabant amb una tradició socialment
assumida i valorada positivament pel sector cultural. Des del PSM-IV-ExM recorden que la decisió va provocar anys de
polèmica i de boicot per part dels escriptors, situació que no es va reconduir fins al 2007, en què el govern progressista i
mallorquinista retorna als premis el seu format original.

Durant la passada legislatura, en què la Regidoria de Cultura estava dirigida per Nanda Ramon (BLOC-PSM) els premis
varen superar tots els rècords: noves categories, major dotació, més visibilitat, major participació i més internacionalització:
490 participants de 72 països diferents (en el total de categories, no només les literàries). L'anterior Regidoria es va
comprometre fermament amb el reconeixement, prestigi i visibilitat dels Premis i ho va aconseguir, acabant amb les
polèmiques al seu voltant i apostant pel que realment necessiten els artistes i creadors i el que reclama el món cultural.
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El regidor sobiranista i ecosocialista Antoni Noguera ha recordat que “no existia cap reivindicació cultural sobre aquesta
qüestió ni cap clam social: només l'obsessió malatissa del PP i el seu entorn més immediat per fer bilingüe allò que està en
català i no fer ni una sola passa per fer que sigui bilingüe allò que només és en castellà”.

Des del PSM-IV-ExM posen de manifest que existeixen centenars de guardons literaris en llengua castellana. “La promoció
de la llengua catalana i de la cultura que s'hi expressa només pot rebre el suport de les nostres institucions, mentre que la
llengua i la cultura castellanes estan prou esteses, gaudeixen de bona salut i són recolzades per centenars d'institucions i
organismes culturals de tota la seva àrea lingüística”, afirma Noguera.

Supressió del festival Sona9.cat: tarannà "antimallorquí" i "revengista"

D'altra banda, des del PSM-IV-ExM critiquen la supressió del festival Sona9.cat, després de tres anys de trajectòria dedicada
a la música íntegrament en català. Antoni Noguera ha denunciat el tarannà "antimallorquí i catalanòfob" del regidor de
Cultura de Cort, i ha rebutjat l'excusa dels retalls econòmics per justificar aquestes decisions "purament ideològiques", ja que
la Regidoria dirigida per Nanda Ramon havia reduït el pressupost any rere any sense que això afectàs a l'oferta cultural.

Finalment, el regidor sobiranista i ecosocialista ha criticat l’actitud revengista dels conservadors: “sembla que el Partit
Popular no ha arribat a les institucions a governar, sinó que el seu únic objectiu és desfer la tasca de governs anteriors. És
lamentable que els governs del PP a les diferents institucions no estiguin posant sobre la taula els seus projectes de ciutat ni
de país, ni estiguin explicant quines seran les seves aportacions en els diferents camps, sinó que es limitin a anunciar
retallades pressupostàries, cessaments, supressió de serveis, eliminació de prestacions i contrapolítiques de tota índole. En
són clars exemples el retorn dels cotxes a Blanquerna, les retallades a la programació cultural, etc”.
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PSM-IV-ExM demana aclarir la viabilitat de l’operació
urbanística del Lluís Sitjar 
 

La  coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa de Palma manifesta la seva  preocupació davant el projecte del club de futbol que
suposa  requalificar fins a 32.000 metres quadrats de zona verda per  convertir-los en un hotel, aparcaments i una zona
comercial. Per això,  Antoni Verger ha intervingut aquest dimecres davant el Consell de  Gerència d’Urbanisme per instar a
l'equio de govern a informar sobre la viabilitat d’aquesta operació  urbanística. 
 

El grup municipal sobiranista i ecosocialista que  encapçala Antoni Verger es mostra obert a escoltar i valorar la  proposta
que es faci des de l’entitat mallorquinista. “És legítim que el  Mallorca vulgui canviar l’ubicació del seu estadi i estam
disposats a  valorar-ne els detalls del projecte, però en cap cas aquest pot  significar la vulneració de normatives urbanístiques
i l’enriquiment  d’una societat privada a costa d’un bé públic”.  

Tal i com  explica el regidor, per la coalició PSM-IV-ExM és prioritari el  desenvolupament de les zones verdes previstes al
PGOU, l'accés per als  veïns de Es Fortí a la Falca Verda, així com també la dotació  d’instal·lacions esportives populars a
l’aire lliure, d’un casal o d’una  biblioteca per aquest barri amb una alta densitat de població.

“Si  el projecte del Mallorca entra en contradicció amb tot això, voldrà dir  que no és bo per al barri de Es Fortí, ni per a la
ciutat”.
En la reunió del Consell de Gerència d'Urbanisme, cap membre de la regidoria va voler respondre a la petició d'informació
realitzada per Antoni Verger. Un fet que el regidor lamenta però assegura, al mateix temps, que seguirà intervenint en el
consell per tal d'esclarir tots els detalls del projecte i garantir-ne el compliment de les normatives vigents.
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Verger. “Vallejo realitza afirmacions indocumentades i falses
sobre el tramvia”
 

Gabriel Vallejo ha comparegut els darrers dies en els mitjans de comunicació per realitzar declaracions sobre el projectes
pendents d’execució de Ciutat i els canvis en d’altres ja en marxa que planteja el nou equip de govern.

El portaveu del grup municipal de PSM-IniciativaVerds-Entesa, Antoni Verger, ha criticat durament les afirmacions del nou
regidor del Mobilitat de l’Ajuntament de Palma, principalment per les referència que ha fet sobre el tramvia i el metro.

“És incoherent que afirmi que no és partidari del tramvia pel seu elevat cost, tot i que el financi l’Estat, i acte seguit defensi
l’ampliació del metro, molt més car”. Verger ha qualificat les afirmacions del regidor de “gratuïtes, indocumentades i
falses”.

“No és cert que el tramvia suposi un col·lapse circulatori, sinó tot el contrari, permet ordenar i facilitar el moviment d’un
major nombre de persones”. El portaveu municipal ha reiterat que el tramvia permet una major capacitat de càrrega i major
rapidesa en el transport”.
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'El mandat del poble (indignat)' 
 

És  necessari recapitular en la recent història per poder entendre la   dimensió del moviment popular 15M i les acampades.
Hem de tenir molt   present un cicle de lluites socials que crearen els espais i els   recursos ideològics en contra del
capitalisme. Estic parlant de    l´aixecament zapatista de l´EZLN del subcomandante Marcos a Chiapas   (Mèxic), l´any
1994, i la cimera alternativa a l´OMC (Organització   Mundial del Comerç), el 1999 a Seattle, passant per tot el moviment  
alterglobalitzador que identifica clarament el neoliberalisme com el   causant dels problemes socials i econòmics del nostre
món. Un moviment   que va arrelar fort a Europa en el marc dels Fòrums Socials Mundials i   Europeus celebrats a
Portoalegre, Gènova (on tristament veiérem morir   l´activista Carlo Giuliani), París i, especialment, Barcelona, que va  
esdevenir-ne capital europea amb la mobilització "Un altre món no només   és necessari sinó que és possible". 

 

A Mallorca aquestes lluites   també han tengut la seva expressió en la Plataforma per la Democràcia i   la Globalització Social
i organitzacions clarament altermundistes,   algunes ONG´s i el GOB (que va conduir la protesta contra les polítiques  
antisocials i ambientalment agressives de l´aznarisme i del seu  flamant  ministre de Medi Ambient, Jaume Matas).

Consider que el  15M i les  acampades són un digníssim hereu de totes les lluites socials  esmentades  anteriorment. I a més,
amb èxits incontestables. Com per  exemple,  aconseguir de forma magnífica i popular que temes cabdals en  el disseny  de la
nova política del S.XXI siguin de màxima actualitat:  parl de  l´empoderament de la participació ciutadana i del dret a  decidir
dels  pobles.

Com també és un èxit la (mal criticada)  heterogeneïtat del  15M. Les revolucions populars sempre han sorgit de  la
confluència de  molts de sectors socials i generacionals amb un punt  en comú: en aquest  cas, les retallades socioeconòmiqes
als treballadors  i a les seves  famílies que deriva en un ofegament al seu projecte de  vida. És aquesta  heterogeneïtat la clau
de la majoria social que el  moviment està  consolidant.

En definitiva, res no tornarà a ser  el mateix. Les  estructures polítiques basades en el neoliberalisme més  salvatge s´estan 
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podrint i el nou escenari només té una sortida: fer de  la participació  ciutadana l´eina vinculant per dissenyar les  polítiques
futures. Els  partits polítics, en el nostre cas l´esquerra  sobiranista i ecologista,  han de saber entendre les claus del moviment.
I, sobretot, han de saber  escoltar. S´està demanant un canvi  estructural important. I els partits  haurem de transformar l´espai
institucional en consonància amb aquest  canvi. De baix cap a dalt. Si  no és així, millor que ens quedem a ca  nostra. És el
mandat del poble  (indignat).
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